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Provincie Flevoland 
T.a.v. voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp:  Schriftelijke vragen ex. artikel 23 Reglement van Orde Provinciale Staten van 

Flevoland inzake handhaving door BOA’s en opsporing visstroperij  
 
Datum:   21 maart 2016  
 

 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de Partij voor 
de Dieren vragen inzake handhaving door BOA’s en opsporing visstroperij.  

 

1. Heeft u kennis genomen van het artikel in de Telegraaf van 3 maart 2016 (op de website 2 maart 

2016) over het sterk teruggelopen aantal groene BOA’s? 1 

2. Geldt de daarin beschreven situatie ook voor Flevoland? Bestaat het risico dat de handhaving in 

gevaar komt?  

3. Hoeveel groene BOA’s zijn werkzaam bij de OFGV? Voor welk deel zijn die inzetbaar voor de 

provincie? Hoe verhoudt zich dit aantal tot de situatie vóór de oprichting van de 

omgevingsdienst? Zijn er vacatures aangemeld? Heeft u inzicht in de aantallen groene BOA’s bij 

andere instellingen en organisaties in Flevoland?  

4. Heeft u kennis genomen van de berichten over handhavingactiviteiten tegen visstroperij in ons 

gebied:  

14 maart 2016: Politie haalt verboden visnetten uit Markermeer 

http://www.destentor.nl/regio/lelystad/politie-haalt-verboden-visnetten-uit-markermeer-

1.5821617 

1 maart 2016: Weer 700 meter illegale netten opgevist uit Markermeer    
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2072381 

10 december 2015:  Beroepsvissers in de fout op Markermeer 
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2070081/beroepsvissers-in-de-fout-op-
markermeer 

                                                           

1 Zorgen over toezicht in de natuur 

  http://www.telegraaf.nl/binnenland/25305988/__Zorgen_om_toezicht_natuur__.html 
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29 oktober 2015: Opnieuw illegale netten op het Markermeer aangetroffen 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068761/opnieuw-illegale-netten-op-het-

markermeer-aangetroffen 

 

16 oktober 2015: NVWA en politie treffen ruim 2 kilometer aan illegale netten aan 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068421/nvwa-en-politie-treffen-ruim-2-

kilometer-aan-illegale-netten-aan 
 

8 oktober 2015: Kilometer aan illegale netten uit Markermeer gehaald 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068162/kilometer-aan-illegale-netten-

uit-markermeer-gehaald 
 

24 september 2015: NVWA neemt honderden meters illegale netten in beslag 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2067682/nvwa-neemt-honderden-meters-

illegale-netten-in-beslag 
 

3 juli 2015: NVWA betrapt visstropers op IJsselmeer 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2065101/nvwa-betrapt-visstropers-op-

ijsselmeer 
 

15 maart 2015: NVWA treft illegale tong en illegale netten aan 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060642/nvwa-treft-illegale-tong-en-

illegale-netten-aan 

 

2 maart 2015: Illegale netten en ondermaatse snoekbaars aangetroffen 

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060206/illegale-netten-en-ondermaatse-

snoekbaars-aangetroffen 

 

5. In eerdere publicaties werd een link gelegd met saneringsregelingen die uitgevoerd zijn, omdat 

de visstand in IJsselmeer en Markermeer onder druk staat. Was het niet de bedoeling dat bij die 

regeling de vangstmogelijkheden (netten, fuiken) zouden worden ingenomen? Klopt het dat dit 

niet goed genoeg is gerealiseerd? Welke acties zijn volgens u nodig om te voorkomen dat vissers 

netten gebruiken die niet goed geregistreerd zijn?  

 

6. Wij hebben informatie ontvangen dat de vissers/stropers speciale vaartuigen hebben waarmee 

ze die netten gemakkelijk kunnen plaatsen en innemen, maar dat de handhavers de netten met 

de hand moeten inhalen wat veel tijd en energie kost. Is het juist dat de handhavers niet 

voldoende zijn toegerust en daardoor de stroperij niet effectief kunnen bestrijden?  Wat gaat u 

daaraan doen?  

7. Klopt het dat vissers die wel beschikken over vaartuigen om de netten in te nemen, niet hebben 

willen meewerken, omdat hen dat problemen zou kunnen geven in de vissersgemeenschappen?  

https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068761/opnieuw-illegale-netten-op-het-markermeer-aangetroffen
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068761/opnieuw-illegale-netten-op-het-markermeer-aangetroffen
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068421/nvwa-en-politie-treffen-ruim-2-kilometer-aan-illegale-netten-aan
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068421/nvwa-en-politie-treffen-ruim-2-kilometer-aan-illegale-netten-aan
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068162/kilometer-aan-illegale-netten-uit-markermeer-gehaald
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2068162/kilometer-aan-illegale-netten-uit-markermeer-gehaald
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2067682/nvwa-neemt-honderden-meters-illegale-netten-in-beslag
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2067682/nvwa-neemt-honderden-meters-illegale-netten-in-beslag
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2065101/nvwa-betrapt-visstropers-op-ijsselmeer
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2065101/nvwa-betrapt-visstropers-op-ijsselmeer
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060642/nvwa-treft-illegale-tong-en-illegale-netten-aan
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060642/nvwa-treft-illegale-tong-en-illegale-netten-aan
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060206/illegale-netten-en-ondermaatse-snoekbaars-aangetroffen
https://www.nvwa.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/2060206/illegale-netten-en-ondermaatse-snoekbaars-aangetroffen


 

Schriftelijke vragen fractie PvdD Flevoland inzake handhaving door BOA’s en opsporing visstroperij 
 

8.  Klopt de waarneming dat maar een heel klein deel van de visstroperij en andere overtredingen 

van vissers kunnen worden bestreden? Wat is volgens u nodig om de bestrijding van visstroperij 

wel effectief te maken? Wat gaat u daaraan doen? 

9. Hoe is te verklaren dat vissers/stropers met hun materiaal kunnen uitvaren, zonder dat dit 

wordt opgemerkt door havenpersoneel?  

10. Hoe groot is volgens u het potentieel aan vissers dat nog over de vangstmogelijkheden beschikt 

die gebruikt kunnen worden bij visstroperij? Wordt er naast handhaving te water ook 

gecontroleerd bij de visserijbedrijven? Hoe kan deze vis verhandeld worden zonder te worden 

geregistreerd?  

11.  Nu er zoveel illegaal wordt bijgevangen, zal niet voldaan worden aan de 85% vangstbeperking. 

Wat zijn daarvan de gevolgen? Heeft u dit gemeld bij het ministerie?  

12. In het Masterplan Toekomst IJsselmeer was geconstateerd dat controle en handhaving beter 

mogelijk zouden zijn bij een volledige sluiting (verbod) van de schubvisvisserij dan bij een 

gedeeltelijke sluiting. Toch is voor dat laatste gekozen. Zou u willen overwegen, nu blijkt dat 

vissers de afgesproken maatregelen ontduiken en ook de controle door de sector het laat 

afweten, om in uw overleg de Staatssecretaris te adviseren, om herstel van de visstand te 

bevorderen, toch tot volledige sluiting over te gaan?  

Namens de Flevolandse fractie van de Partij voor de Dieren, 
 

L. (Leonie) Vestering, lid Provinciale Staten. 


